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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, iki günlük 
yurt dışı seyahatinde Riyad 
ve Bakü’de gerçekleşen 
toplantılara katıldı. 
Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, yurda dönüşte 
uçakta gazetecilerin 
sorularını yanıtladı. 
CHP’li belediyelerdeki 
konser harcamalarına 
tepki gösteren Erdoğan, 
“Kamunun hakkını 
hoyratça kullananlardan, 
yandaşlarına sermaye 
edenlerden hesabını hukuk 
önünde sorarız.” dedi. 
Türkiye-Suriye ilişkilerine 
ilişkin konuşan Erdoğan, 
“Ben hâlâ Esed’den 
umutluyum. Bir araya gelip 
Suriye-Türkiye ilişkilerini 
inşallah yoluna koyalım 
diye hâlâ umudum var.” 
ifadelerini kullandı.

KAMUNUN HAKKINI 
HOYRATÇA 
KULLANANLARDAN 
HESABINI SORARIZ



AK Parti Beylikdüzü İlçe Başkanlığımıza 
kimliği belirsiz maskeli bir kişi tarafından 
saldırı düzenlendi. Kaldırım taşı ile yapılan 
saldırıda İlçe Başkanlığımızın camları kırıldı.

İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe yapılan saldırı 
üzerine sosyal medya hesabından bir paylaşımda 
bulundu. Açıklamasında İl Başkanımız Kabaktepe; 
“Dün gece AK Parti Beylikdüzü İlçe Başkanlığımıza 
yönelik gerçekleştirilen menfur saldırıyı şiddetle 

kınıyor, bu hain girişimi planlayanlara ve destekleyenlere karşı 
konunun hukuk önünde takipçisi olacağımızı açıkça ifade 
etmek istiyorum.” ifadelerini kullandı.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram saldırının ardından 
Beylikdüzü İlçe Başkanlığımıza ziyarette bulundu. Başkanımız 
Bayram, İlçe Başkanımıza ve teşkilatımıza geçmiş olsun 
dileklerini iletti.
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HABER 02

İLÇE BAŞKANLIĞIMIZA 
YAPILAN MENFUR 

SALDIRIYI ŞİDDETLE 
KINIYORUZ



GÜÇLÜ BİR SANAYİ!
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HABER 03

Daha iyi bir Türkiye için emin 
adımlarla ilerleyen Ordulu 
iş insanlarımız, yapılan 
toplantıda bir araya geldi. 
Toplantıya katılım gösteren 
AK Parti İstanbul İl Başkanımız 
Osman Nuri Kabaktepe, 
Türkiye Yüzyılı’na dair önemli 
açıklamalarda bulundu.

Kabaktepe, “Türkiye Yüzyılı 
vizyonu, ülkemizin dünya 
sahnesinde güçlü bir 
konuma ulaşacağı dönemin 
habercisidir. Aziz milletimizin 

ve Ordulu iş insanı hemşerilerimizin 
katkılarıyla bu hedefimizi 
gerçekleştirecek, hep birlikte daha 
parlak bir geleceği inşa edeceğiz.” 
diyerek Ordulu Sanayici-Yatırımcı İş 
İnsanları Toplantısı’nda konuştu.



3 Kasım 2002’den bu yana tek başına iktidar 
olan partimiz Adalet ve Kalkınma Partisi; ilk 
günden bu yana çalışmaya, gayret etmeye 
devam ediyor. Bu önemli buluşmada ise 39 
güzide ilçemizin teşkilat mensupları tüm 
kademeleriyle birlikle bir araya geldi. İstanbul 
il başkanlığında gerçekleşen toplantıda, 
AK Parti İstanbul İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe konuşmalarını gerçekleştirdi.

Kabaktepe, “AK Parti İstanbul Teşkilatı 
olarak, 39 ilçemizle omuz omuza, kardeşlik 
ve birlik ruhu içinde çalışmalarımıza devam 
ediyoruz. Milletimize hizmet aşkıyla gece 
gündüz demeden, her bir vatandaşımızın 

gönlünde yer edinmek için canla başla çalışıyoruz. Bu 
yolda attığımız her adımda, İstanbul’un her köşesine 
uzanan birliğimiz ve beraberliğimizle, geleceğe 
umutla bakmaya devam edeceğiz.” diyerek heyecanı 
yeniledi.
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HABER 04

HİZMET AŞKI, 
MİLLET AŞKI!
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HABER 05

Çekmeköyt

MİLLETVEKİLLERİMİZ 
SAHA ÇALIŞMALARINA 

DEVAM EDİYOR
İstanbul Milletvekillerimiz Empati İstanbul programları kapsamında yapmış 

olduğumuz saha çalışmalarına devam ediyor. İstanbul Milletvekillerimiz bu hafta 
Çekmeköy, Gaziosmanpaşa ve Küçükçekmece ilçelerimizde teşkilatlarımızla birlikte 

sahaya çıktılar. Milletvekillerimiz birçok ziyarette bulunarak vatandaşlarımızın 
nabzını tuttular, ilçe sakinlerimizin talep, şikâyet ve önerilerini dinlediler.

AZMİ EKİNCİ
İstanbul Milletvekilimiz 
Azmi Ekinci bu hafta 
empati İstanbul 
programları kapsamında 
Çekmeköy ilçesinde 
dernek, spor kulübü 
ve esnaf ziyaretleri 
ile Çekmeköylü 
vatandaşlarla bir araya 
geldi.
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HABER 06

HASAN TURAN
İstanbul Milletvekilimiz Hasan Turan bu hafta empati İstanbul programları 
kapsamında Çekmeköy ilçesinde dernek ziyareti, esnaf ziyareti ve iş yeri 
ziyaretleri yaparak Çekmeköylü vatandaşlar ile bir araya geldi.

BEHİYE EKER
İstanbul Milletvekilimiz 
Behiye Eker bu 
hafta empati 
İstanbul programları 
kapsamında 
Çekmeköy ilçesinde 
İlçe Başkanlığı 
ziyareti, hane ziyareti, 
esnaf ziyareti ve 
dernek ziyaretleri 
ile Çekmeköylü 
vatandaşlar ile bir 
araya geldi.
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HABER 07

SERKAN BAYRAM
İstanbul Milletvekilimiz Serkan Bayram bu hafta empati İstanbul programları kapsamında 
Çekmeköy ilçesinde dernek ve esnaf ziyaretleri ile Çekmeköylü vatandaşlar ile bir araya geldi.

NURETTİN ALAN
İstanbul Milletvekilimiz Nurettin alan bu hafta empati İstanbul programları kapsamında Çekmeköy ilçemizde İlçe Başkanlığı ziyareti, hane 
ziyareti, dernek ziyareti ve esnaf ziyaretleri yaparak vatandaşlar ile buluştu.
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HABER 08

ÜMMÜ GÜLŞEN  
ÖZTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Ümmü Gülşen 
Öztürk bu hafta empati İstanbul 
programları kapsamında Çekmeköy 
ilçesinde hane ve hasta ziyaretleri ile 
Çekmeköylü vatandaşlar ile bir araya geldi.

SÜLEYMAN SOYLU
İstanbul Milletvekilimiz 
Önceki Dönem İçişleri 
Bakanımız Süleyman Soylu 
bu hafta empati İstanbul 
programları kapsamında 
öğle namazı sonrasında 
Cami Derneği’nde cemaatle 
bir araya geldi daha sonra 
teşkilat mensupları ile hane 
ziyaretlerinde bulundu.

Gaziosmanpaşat
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HABER 09

ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz Adem Yıldırım bu hafta empati İstanbul programları kapsamında 
Gaziosmanpaşa ilçesinde İlçe Başkanlığı ziyareti, dernek ziyareti, hane ziyareti ve esnaf 
ziyaretleri ile Gaziosmanpaşalı vatandaşlar ile bir araya geldi.

MUSTAFA DEMİR
İstanbul Milletvekilimiz Mustafa Demir bu hafta empati İstanbul programları kapsamında 
Gaziosmanpaşa ilçesinde esnaf ziyareti, öğle namazı akabinde Cami cemaati ile buluşma, Dernek 
ziyareti ve kıraathane ziyaretleri ile Gaziosmanpaşalı vatandaşlar ile bir araya geldi.



Küçükçekmecet

HALİS DALKILIÇ
İstanbul Milletvekilimiz 
Halis Dalkılıç bu 
hafta empati 
İstanbul programları 
kapsamında 
Küçükçekmece İlçe 
Başkanlığımızda 
teşkilat mensuplarımız 
ile bir araya gelerek 
hasbihalde bulundu.
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HABER 10

RÜMEYSA KADAK
İstanbul Milletvekilimiz Rümeysa Kadak bu hafta empati İstanbul programları kapsamında 
Küçükçekmece ilçesinde hane ziyaretleri ile vatandaşlar ile bir araya geldi.
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HABER 11

SEDA GÖREN 
BÖLÜK
İstanbul Milletvekilimiz 
Seda gören Bölük bu hafta 
empati İstanbul programları 
kapsamında Küçükçekmece 
ilçesinde İlçe Başkanlığı 
ziyareti ve dernek ziyaretleri 
ile teşkilat mensupları ve 
vatandaşları ile bir araya 
geldi.

ŞENGÜL KARSLI
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı bu hafta empati İstanbul programları kapsamında 
Küçükçekmece İlçe Başkanlığı ziyareti ile programlara başladı. Daha sonra esnaf ziyareti, hane 
ziyareti ve kurum ziyaretlerinde bulundu.
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SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 12

ŞİŞLİ
Şişli İlçe Başkanlığı

İLÇELERİMİZE ZİYARETLER
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçelerimize yapmış olduğu 

ziyaretlerine ve saha programlarına devam ediyor. Başkanımız bu hafta 
teşkilatımızla birlikte Şişli ilçemizde ziyaretlerde bulundu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Şişli İlçe 
Başkanlığımızı ziyaret etti. Başkanımız 
Bayram saha programlarımız öncesince 
Şişli İlçe Başkanlığımızda buluşarak 
İlçe Başkanımız ve teşkilatlarımız ile 
istişarelerini gerçekleştirdi.



Seyrantepe Hamidiye 
Etfal Araştırma 

Hastanesi
İl Başkanvekilimiz Akın 

Bayram Seyrantepe 
Hamidiye Etfal 

Araştırma Hastanesi’ne 
ziyarette bulundu. 
İl Başkanvekilimiz 

Bayram; “Başhekimimiz 
Hasan Sinan Uslu Bey’i 
teşkilat mensuplarımız 

ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 

Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 

kıymetli hocamıza 
teşekkür eder, 

çalışmalarında başarılar 
dileriz.” ifadelerine yer 

verdi.
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Seyrantepe Hamidiye Etfal Araştırma Hastanesi

Şişli Kaymakamlığı
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
Şişli Kaymakamlığına ziyarette 

bulundu. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Şişli Kaymakamımız 

Cevdet Ertürkmen Bey’i 
teşkilat mensuplarımız ile 

ziyaret ederek istişarelerde 
bulunduk. Misafirperverlikleri 

ve hoş sohbetleri için kıymetli 
Kaymakamımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” 

dedi.

Şişli İlçe Emniyet Müdürlüğü

Şişli İlçe Emniyet Müdürlüğü
İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Şişli İlçe Emniyet 
Müdürlüğü’nü ziyaret 
etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “İlçe Emniyet 
Müdürümüz Ali Kesikoğlu 
Bey’i teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli 
müdürümüze teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar 
dileriz.” şeklinde konuştu.
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İl Başkanvekilimiz  
Akın Bayram 
Küçükçekmece 
İlçemizde Mahalle 
Başkanlarımızla bir 
araya geldi.

MAHALLE BAŞKANLARIMIZ VE 
YÖNETİMLERİ TEŞKİLATLARIMIZIN 
ANA OMURGASIDIR 
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SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 15

Başkanımız 
Bayram 
toplantıda 
yapmış 

olduğu konuşmada; 
“Teşkilatlarımız sadece 
seçim dönemleri değil 
her zaman, her yerde, 
her an milletimiz için 
çalışmalarına devam 
etmektedir. Bu aziz 
millete,784.000 
kilometrekare vatan 
toprağına ve Liderimiz, 
Genel Başkanımız, 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’a 
olan sevdamız bizi bir 
arada tutan en büyük 
değerlerdir. Bu değerler 
ışığında aslımıza, 

köklerimize, iradesiyle 
ve desteğiyle bizi bu 
makamlara taşıyan aziz 
milletimize, bizi var 
eden ilkelerimize çok 
daha sıkı sarılacağız. 
Milletimiz ile kurduğumuz 
gönül birlikteliğini daha 
çok çalışarak, daha 
çok mücadele ederek 
büyüteceğiz.” dedi.

İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Millete hizmet 
yolunda gece gündüz, 
yağmur çamur demeden, 
canla başla çalışan 
teşkilat kademelerinde 
görev alan tüm teşkilat 
mensuplarımıza gönülden 
teşekkür ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı.
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SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 16

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Türkiye Muhtarlar Konfederasyonu Genel Başkanı Kadir 
Delibalta’ya hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Kıymetli 
başkanımıza millete hizmet yolunda yeni görevinde başarılar diler, misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için teşekkür ederiz.” ifadelerini kullandı.

TÜRKİYE MUHTARLAR 
KONFEDERASYONU 

GENEL BAŞKANI KADİR 
DELİBALTA’YA HAYIRLI 

OLSUN ZİYARETİ

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Büyükçekmece 
İlçe Yönetim Kurulu Toplantısına katıldı.

Toplantıda konuşan 
Başkanımız; 
“Ülkemizin aydınlık 
yarınları için 

teşkilatlarımızla omuz omuza, 
inanç ve azimle çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Büyük bir 
özveriyle gece gündüz demeden 
fedakârca çalışan tüm teşkilat 
mensuplarımıza gönülden 
teşekkür ederiz. Birliğimiz, 
dirliğimiz, kardeşliğimiz daim 
olsun.” dedi.

BİRLİĞİMİZ, 
DİRLİĞİMİZ, 

KARDEŞLİĞİMİZ 
DAİM OLSUN
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SİVİL TOPLUM VE HALKLA İLİŞKİLER 17

KADİM DOSTLAR PLATFORMU’NU 
İL BAŞKANLIĞIMIZDA AĞIRLADIK

AK Parti İstanbul İl Başkanımızmız Osman 
Nuri Kabaktepe ve İl Başkan Yardımcısı, Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut; 

Kadim Dostlar Platformu Başkanı Yakup Sucuoğlu ve 
Platform yöneticilerini İl Başkanlığımızda ağırladılar ve 
istişarelerde bulundular.

AK Parti İstanbul 
İl Başkanımızmız 
Osman Nuri 
Kabaktepe ve 

İl Başkan Yardımcısı, 
Sivil Toplum ve Halkla 
İlişkiler Başkanımız Erol 
Bulut; Bayburt Kültür 
ve Yardım Derneği 
Başkanı Hicabi Durmuş 
ve Dernek Yönetim 
Kurulu Üyelerini İl 
Başkanlığımızda 
misafir ettiler ve fikir 
alışverişinde bulundular.

BAYBURT KÜLTÜR VE YARDIM 
DERNEĞİ’Nİ AĞIRLADIK
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Ordu Dernekler Federasyonu (ORDEF) 
tarafından Yenikapı Etkinlik Alanı’nda 

düzenlenen “13. Ordu Tanıtım Günleri” 
etkinliğine İl Başkan Vekilimiz Akın 

Bayram, İl Başkan Yardımcımız, Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanımız Erol 

Bulut birlikte katıldılar. 

Ordu’nun tabiatını, kültürünü, Ordu’da 
üretilen yöresel ürünleri ve lezzetlerini 
İstanbul’a taşıyan etkinlikte stantları 
gezerek Ordulu hemşerilerimizle bir araya 

geldiler. Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanımız 
Erol Bulut, bu programın hazırlanmasında emeği 
geçen Ordu Dernekler Federasyonu ORDEF 
Genel Başkanı Necati Özdemir ve Federasyon 
yöneticilerine misafirperverliklerinden dolayı 
teşekkürlerini ilettiler.

ORDU TANITIM 
GÜNLERİ’NE 
KATILDIK
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SOSYAL POLİTİKALAR 19

İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın koordinesinde 
ilçelerimizde yaklaşık 3.500 
çocuğumuz 3. Kirvem AK Parti 
Sünnet Şöleni kapsamında 
sünnet işlemleri yapıldı.

İl Başkanlığımız tarafından 
sünnet olan çocuklarımıza 
sünnet kıyafetleri ve çeşitli 
hediyeler verildi.

Adalar ve Maltepe ilçelerimiz bu kapsamda 
sünnet olan çocuklarımız ve aileleri ile bir araya 
geldiler.

İlçe Başkanlıklarımız, İlçe Sosyal Politikalar 

Başkanlarımız ve teşkilat mensuplarımızın 
katılım sağladığı programlarda çocuklarımızın 
sünnet heyecanlarını ortak oldular.

MALTEPE VE ADALAR İLÇEMİZDE 
KİRVEM AK PARTİ HEYECANI



 www.akpartiistanbul.com                 

SOSYAL POLİTİKALAR 20

ÇOCUKLARIMIZ İLE ÇAMLICA 
KULESİ’NE GEZİ PROGRAMLARI

İl Sosyal Politikalar Başkanlığımızın 
koordinesinde İl Aile ve Çocuk Komisyonumuz 
tarafından yetim-öksüz çocuklarımız ve aileleri 
ile Çamlıca Kulesi’ne ziyaretler gerçekleştirildi.
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Ziyaretlerde 
çocuklarımız 
Çamlıca 
Kulesi’nde 

bulunan sergi alanları, 
seyir terası ve sanal 
İstanbul turu gibi 
çeşitli yerlerde neşeli 
anlar yaşadılar. 
İl Aile ve Çocuk 
Komisyonumuz 
tarafından belirli 
bir programa göre 
yapılan bu kültürel 
ve sosyal geziler 
kapsamında bu 
hafta Bahçelievler, 
Sultanbeyli, 
Arnavutköy ve 
Pendik ilçelerimizden 
çocuklarımız ve aileleri 
katılım sağladılar.
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İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde 
ilçelerimizde 

İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanlıklarımıza bağlı 
komisyonlarımız hane 
ziyaretleri ile vatandaşlarımız 
ile bir araya geliyor. 
Komisyonlarımız alanlarına 
göre hane ve kurum ziyaretleri 
yaparak saha çalışmaları 
yapmaya devam ediyor.

VATANDAŞLARIMIZA 
ZİYARETLER
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GünDEM 23

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, İslam 
İşbirliği Teşkilatı ve Arap 
Ligi Olağanüstü Ortak 

Zirve Toplantısı’na katılmak üzere 
gittiği Riyad’da toplantı kapsamında 
konuştu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
konuşmasında Gazze’deki mevcut 
duruma ilişkin, “İsrail’in Gazze ve diğer 
Filistin topraklarında gerçekleştirdiği 

katliamlarda bugüne kadar yüzde 
70’i çocuk ve kadın olmak üzere 50 
bin Filistinli şehit oldu. Şehitlerimiz 
arasında siyasetçiler, direniş önderleri ve 
Hamas’ın siyasi kanadında ateşkes ve 
barış için gayret gösteren kardeşlerimiz 
bulunuyor. Netanyahu hükümeti 
bir yandan İran’a yönelik askeri 
gerilimi tırmandırırken diğer yandan 
Lübnan’a saldırılarını sürdürüyor. 

İsrail insani yardımların dahi Gazze’ye 
ulaştırılmasına tahammül edemiyor, 
sevk edilen yardım malzemelerini 
aylardır Mısır’da bekletiyor. Bin yandan 
acil ateşkes sağlanmasına odaklanırken 
diğer yandan Gazze’ye insani 
yardımların ulaştırılmasında acil çözüm 
yolları bulmamız şarttır.

 Türkiye bugüne kadar Gazze’ye 84 
bin tondan fazla yardım malzemesi 

‘İSRAİL’İN AMACI 
GAZZE’YE YERLEŞMEK’

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Riyad’da “Arap Ligi Olağanüstü Ortak Zirve 
Toplantısı”na katıldı. İsrail’in insanlık suçu işlediğini vurgulayan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, ‘Amaçları Gazze’ye yerleşmek. İslam ülkeleri olarak İsrail’e karşı 
atılabilecek adımlara öncülük etmeliyiz. Her şeyden önce İsrail’e silah ambargosu 
konulması, ticaretin sonlandırılması son derece mühimdir.” çağrısında bulundu.
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göndermiştir. Engellemeler kalktığında 
çok daha fazlasını göndermeye hazırdır.

İsrail Parlamentosu geçtiğimiz 
günlerde BM yardım kuruluşu 
UNRWA’yı yasaklamak suretiyle 
iki devletli çözümü ortadan 
kaldırmayı Filistinli mültecilerin ana 
vatanlarına dönüşüne engel olmayı 
amaçlamaktadır. İsrail’in amacı 
Gazze’ye yerleşmek, Doğu Kudüs 
olmak üzere Batı Şeria’daki Filistin 
varlığını yok etmek ve nihayetinde ilhak 
etmektir. Adım adım buraya doğru 
gidilmektedir.

Buna engel olmalıyız. Bir avuç batılı 
ülke İsrail’e askeri, siyasi ekonomik 
açıdan her türlü desteği verirken 
Müslüman ülkelerin tepki göstermekte 
yetersiz kalması maalesef sahadaki 
durumun buraya gelmesine yol 
açmıştır. Uluslararası hukuk ve BM şartı 

temelinde Filistin’de soykırım suçu 
işleyenlere zorlayıcı tedbirler alınması 
için girişimlerimizi eş güdümlü şekilde 
almamız önemlidir. Aramızdaki görüş ve 
tutum farklılıklarının ortak davamızda 
bize ayak bağı olmasına izin veremeyiz. 
Filistinli kardeşlerimizin de kendi 
içlerinde milli birlik sağlayabilmelerini 
gönülden arzu ediyoruz” ifadelerini 
kullandı.

İSRAİL’E SİLAH 
AMBARGOSU ÇAĞRISI
İslam ülkelerinin Filistin meselesinde 
aynı noktada durmasının önemine 
vurgu yapan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “İslam ülkeleri olarak İsrail’e 
karşı atılabilecek adımlara öncülük 
etmeliyiz. Her şeyden önce İsrail’e 
silah ambargosu uygulanması, İsrail 
ile ticaretin sonlandırılması ve İsrail’in 
saldırganlığı sona ermediği sürece 
uluslararası alanda tecrit edilmesi son 
derece mühimdir.
İsrail’e silah satışının durdurulması 
aralarında Güvenlik Konseyi’nin 
daimi 2 üyesinin de bulunduğu 
girişimimize 52 ülke ve 2 Uluslararası 
teşkilat destek vermiştir. Güney 
Afrika tarafından İsrail aleyhine 
Uluslararası Adalet Divanı nezdinde 
açılan davaya teşkilat üyeleri başta 
olmak üzere azami sayıda ülkenin 
müdahil olmasını teşvik etmeliyiz. 
Türkiye olarak İsrail’e yönelik ticari 
kısıtlamaları yürürlüğe koyduk. 
Netanyahu hükümetine Filistin 
topraklarını işgalinin maliyeti 
olduğunu hissettirecek somut 
ve gerçekçi tüm önerileri hayata 
geçirmeye hazırız.
BM Genel Kurulu, Uluslararası 
Adalet Divanı’nın istişari kararının 
hayata geçirilmesine ilişkin Filistin 
kararını 18 Eylül’de kabul etti. 
Bunun uygulanmasını yakından 
takip etmemizin önemli olduğunu 
düşünüyorum. Mevcut İsrail 
hükümetinin rızasını aramak suretiyle 
iki devletli bir çözüme ulaşmanın 
imkansızlığını hepimiz görüyoruz. 
Bu şartlar altında daha fazla ülkenin 
Filistin devletini tanımasını teşvik 
etmeliyiz. 7 Ekim’den bu yana 9 
ülke daha Filistin’i tanıdı. Filistin 
devletinin BM üyesi olduğu günleri 
göreceğimize inanıyorum.
İki devletli çözümü ilerletmek için 
30- 31 Ekim tarihlerinde Riyad’da 
düzenlenen Uluslararası İttifak 
Toplantısı’na 90’dan fazla ülkenin 
katılması mutluluk vericidir. İslam 
İşbirliği Teşkilatı ve Arap Ligi’nin 
Filistin meselesinde tek ses ve 
tek yürek olduğunu tüm dünyaya 
göstermesini Rabbimden niyaz 
ediyor, alınacak kararların tüm ülkeler 
tarafından takip edilmesini ümit 
ediyorum” diye konuştu.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, “Bu yılın temasını 
bir yılı aşkın süredir Filistin’de 
devam eden soykırıma ve 
dünyanın çeşitli yerlerinden 
yükselen mazlum çığlıklarına 
bir kez daha dikkat çekmek için 
‘Geleceğe Nefes İnsanlığa Nefes’ 
olarak belirledik” dedi.

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, 11 Kasım Milli 
Ağaçlandırma Günü dolayısıyla bir 
video mesaj paylaştı.

“ORMANLARIMIZ MİRAS 
DEĞİL EMANET”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan şu ifadeleri 
kullandı: 11 Kasım Milli Ağaçlandırma 
Günümüzün ülkemiz, milletimiz ve ve 
çevremiz için hayırlara vesile olmasını 
diliyorum. Bizler “yarın kıyamet kopacağını 
bilsen de elindeki fidanı toprağa dik” diyen 
bir medeniyetin mensubuyuz. Ormanlarımızı 
atalarımızdan kalan bir miras değil, gelecek 
nesillerimizin bir emaneti olarak görüyoruz. 
Bu anlayışın toplumumuzda özellikle de genç 
nesillerde yaygınlaşması amacıyla her yılın 11 
Kasım tarihini Milli Ağaçlandırma Günü ilan 
ettik.

“AĞAÇLANDIRMA 
ÇALIŞMALARINDA AVRUPA 
BİRİNCİSİYİZ”

Türkiye’yi zümrüt yeşili bir ülke 
yapmak ve gelecek kuşaklara her açıdan 
daha güzel bir ülke bırakmak için var 
gücümüzde çalışıyoruz. 23. yılına girdiğimiz 
iktidarlarımız döneminde icraatın her 
alanı gibi ormanlarımızın korunması ve ve 
zenginleştirilmesinde de devrim niteliğinde 
adımlar attık. ‘Geleceğe Nefes’ sloganı ile 
başlattığımız ağaçlandırma seferberliği ile 7 
milyarın üzerinde fidanı toprakla buluşturduk. 
Orman varlığımızı yüzde 12 artırarak 23,4 
milyon hektara çıkardık. Bugün ağaçlandırma 
çalışmalarında Avrupa’da 1. dünyada ise 4. 
sırada yer alıyoruz.

Geçen yıl cumhuriyetimizin 100. yılı 
münasebetiyle ‘Cumhuriyete Nefes’ sloganı 
ile 81 ilimizde Cumhuriyet ormanlarını 
kurmuştuk. Bu yılın temasını ise bir yılı aşkın 
süredir Filistin’de devam eden soykırıma 
ve dünyanın çeşitli yerlerinden yükselen 
mazlum çığlıklarına bir kez daha dikkat 
çekmek için ‘Geleceğe Nefes İnsanlığa Nefes’ 
olarak belirledik. Bugün dikeceğimiz fidanlar 
inanıyorum ki insanlığın ufkunu karartan 
bütün zulümlere, katliamlara, soykırımlara 

ve insanlık dışı saldırılara karşı bir umut 
olacaktır. Fidanlarımız Gazze’de şehit edilen 
kardeşlerimiz başta olmak üzere tüm mazlum 
coğrafyalarda hayatını kaybeden insanların 
anısını yaşatacaktır. İnsanlığa nefes olmak 
isteyen siz değerli vatandaşlarımızı ülkemizin 
dört bir yanındaki fidan dikim noktalarında 
fidan dikmeye davet ediyorum. Etkinliğe 
katılacak olan herkese şimdiden teşekkür 
ediyorum.

GELECEĞE NEFES 
İNSANLIĞA NEFES
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Cumhurbaşkanımız  Recep Tayyip 
Erdoğan, İsrail saldırıları nedeniyle 
toprağa ve yeraltı sularına sızan 
kimyasalların Gazzeli çocukların 

geleceğini şimdiden karanlığa bürüdüğünü 
belirterek, “Bu ağır insani ve çevre felaketine 
sebep olanların uluslararası mahkemelerde 
bunun hesabını vermeleri gerektiğini 
düşünüyoruz” dedi. Türkiye’nin iklim krizini 
önlemeye dönük çabalarına değinen 
Erdoğan, “31 bin megavat olan rüzgar ve 

güneş enerjisi kurulu gücümüzü 2035’te 120 
bin megavata çıkaracağız. Emisyon Ticaret 
Sistemi’ni de ihtiva eden iklim kanunumuzu 
çok yakında Meclisimize sunacağız. Nükleer 
enerjide 2050 senesinde 20 bin megavatlık 
kapasiteye ulaşmaya hedefliyoruz” diye 
konuştu. Erdoğan ,Türkiye’nin 2026 yılında 
gerçekleştirilecek COP 31 evsahipliği için 
adaylığını açıkladığını belirterek destek veren 
ülkelere teşekkür etti.

Birleşmiş Milletler (BM) İklim Değişikliği 

Çerçeve Sözleşmesi 29. Taraflar Konferansı 
(COP29) Dünya Liderleri İklim Zirvesi’nde 
konuşan Erdoğan şunları söyledi:

İSRAİL HESAP VERMELİ
Gelecek nesiller için adil, sürdürülebilir 

ve doğaya saygılı bir dünya inşa etmek 
için Birleşmiş Milletler 79. Genel Kurulu’nda 
Gelecek Paktı’nı kabul ettik. Bugün burada 
gelecek nesillere daha adil bir dünya 
bırakmayı konuşurken İsrail’in Filistin ve 
Lübnan’ı hedefe alan hukuk, ahlak ve vicdanın 

İSRAİL GAZZE’DE 
YAPTIKLARININ 
HESABINI VERMELİ

Cumhurbaşkanımız  Recep Tayyip 
Erdoğan, Birleşmiş Milletler İklim 
Değişikliği Çerçeve Sözleşmesi 29. 
Taraflar Konferansı Dünya Liderleri 
İklim Zirvesi’nde katılımcılara 
hitap etti. İsrail’in Gazze’de 
uyguladığı soykırıma da değinen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Bugün 
burada gelecek nesillere daha adil bir 
dünya bırakmayı konuşurken, İsrail’in 
Filistin ve Lübnan’ı hedef alan hukuk, 
ahlak ve vicdan dışı saldırıları devam 
ediyor. Mevcut hükümet maalesef 
çocuk, kadın ve yaşlı demeden 
insanları katletmeyi, büyük bir çevre 
kıyımına yol açmayı sürdürüyor. Bu 
ağır insani ve çevre felaketine sebep 
olanların uluslararası mahkemelerde 
bunun hesabını vermeleri gerektiğini 
düşünüyoruz.” ifadelerini kullandı.
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dışı saldırıları devam ediyor. Mevcut hükumet 
çocuk, kadın, yaşlı demeden insanları katletmeyi, 
büyük bir çevre kıyımına yol açmayı sürdürüyor. 
İsrail saldırıları nedeniyle toprağa ve yeraltı 
sularına sızan kimyasallar Gazzeli çocukların 
geleceğini şimdiden karanlığa bürümüştür. Bu 
ağır insani ve çevre felaketine sebep olanların 
uluslararası mahkemelerde bunun hesabını 
vermeleri gerektiğini düşünüyoruz.

İKLİM KANUNUNU MECLİSE 
SUNACAĞIZ

İklim krizinin menfi etkilerinin en yoğun 
hissedildiği ülkeler arasındayız. 2053 için “Net sıfır 
emisyon”a ulaşma ve yeşil kalkınma vizyonumuz 
ekseninde kilit sektörlerimizi dönüştürüyoruz. 
Yeşil Finans Strateji Uygulama ve Ulusal Yeşil 
Taksonomi oluşturma gayretlerimiz devam 
ediyor. Emisyon ticaret sistemini de ihtiva 
eden iklim kanununu çok yakın zamanda 
meclisimize sunacağız. COP29 öncesinde 2 
yıllık şeffaflık raporumuzu ve uzun dönem 
şeffaflık raporumuzu yazmanlığa ilettik. 2024-
2030 yıllarını kapsayan iklim değişikliği azaltım 
ve uyum strateji eylem planlarını uygulamaya 
aldık. Toplam kurulu güç içerisinde yenilenebilir 
enerjinin payını yüzde 59’a yükselttik. Bu oranla 
Avrupa’da 5 dünyada 11 sıradayız.
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2050’DE NÜKLEER 
ENERJİDE 20 BİN 
MEGAVATLIK KAPASİTE

2053 net sıfır emisyon hedeflerimiz için 
temel önceliklerimiz yenilenebilir enerji, enerji 
verimliliği ve nükleer enerjidir. Bugün 31 
bin megavat olan Rüzgar ve Güneş enerjisi 
kurulu gücümüzü 2035 yılında 120 bin 
megavata çıkaracağız. Nükleer enerjide 2050 
senesinde 20 bin megavatlık kapasiteye 
ulaşmaya hedefliyoruz. 2024 -2030 yıllarını 
kapsayan ulusal enerji verimliliği eylem 
planımızla 100 milyon ton karbondioksit 
eşdeğeri emisyon azaltmayı öngörüyoruz. 
Elektrikli milli otomobilimiz TOGG’u 
yaygınlaştırmaya devam ediyoruz. Eşim 
Emine Erdoğan’ın himayesinde başlatılan 
ve küresel düzeye taşınan sıfır atık projesi 
iklim değişikliği ile mücadelemize ilave güç 
katıyor. Bu sayede projenin başlangıcından 
bu yana 5.9 milyon ton sera gazı emisyonu 
önüne geçtik. Su kaynaklarımızın etkin 
kullanımı için su seferberliği ilan ettik . Milli 
ağaçlandırma günü olarak belirlediğimiz 11 
Kasım’da her yıl milyonlarca fidanı toprakla 
buluşturuyoruz. Bu gayretlerin ekonomik 
maliyeti yüksektir. Küresel mücadelemizi 
daha güçlü ve etkili kılmak için gelişmekte 
olan ülkelerin ihtiyaçlarına cevap verecek 
bir iklim finansmanı hedefinin bu zirvede 
belirleneceğine inanıyorum.

TÜRKİYE COP31 
EVSAHİPLİĞİNE ADAY

2026 COP 31’e ev sahipliği yapmak 
için adaylığımızı açıkladık ev sahipliğimize 
destek veren ülkelere teşekkür ediyoruz 
değerlendirmeleri süren ülkelerin desteklerini 
bekliyoruz.

 Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham 
Aliyev’in ev sahipliğinde başkent Bakü’de 

düzenlenen zirve öncesi liderler, aile fotoğrafı 
için bir araya geldi. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan birlikte geldiği eşi Emine Erdoğan 
ile Bakü Olimpiyat Stadyumu’nun yanındaki 
zirve için kurulan alanda Aliyev ile BM Genel 
Sekreteri Antonio Guterres tarafından 
karşılandı. Aile fotoğrafında Erdoğan’ın 
sağında Azerbaycan Cumhurbaşkanı Aliyev, 
solunda ise Pakistan Başbakanı Şerif bulundu.

İNGİLİZ BAŞBAKAN 
STARMER İLE GÖRÜŞTÜ

Erdoğan, Azerbaycan’da İngiltere 

Başbakanı Keir Starmer’ı kabul etti.
İletişim Başkanlığı’ndan yapılan 
açıklamaya göre görüşmede Türkiye 
ve İngiltere ikili ilişkileri, bölgesel ve 
küresel meseleler ele alındı. Erdoğan 
görüşmede, Türkiye ve İngiltere 
arasındaki ilişkileri geliştirmek, ticaret 
hacmini artırmak için gayretlerin 
süreceğini ifade etti. Erdoğan, Ukrayna, 
Filistin ve Lübnan başta olmak üzere 
bölgedeki çatışmaları sona erdirmek 
için Türkiye’nin ortaya koyduğu 
çabaların devam ettiğini belirtti.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Suudi Arabistan’ın 
başkenti Riyad’daki İslam İşbirliği 
Teşkilatı ve Arap Ligi Olağanüstü 

Ortak Zirve Toplantısı’nın ardından Bakü’deki 
BM İklim Değişikliği Çerçeve Sözleşmesi 29. 
Taraflar Konferansı (COP29) Dünya Liderleri 
İklim Zirvesi’nde önemli temaslarda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yurda 
dönüşte uçakta gazetecilere konuştu. Katıldığı 
toplantıları ve temaslarını değerlendiren 
Erdoğan, şu ifadeleri kullandı:

İklim meselesi dünyanın önünde bulunan 
en kritik tespitlerden bir tanesi. Savaşları, 
çatışmaları, göçleri ne kadar önemsiyorsak 
bu meseleye de aynı ciddiyetle yaklaşıyoruz. 

Türkiye’de hükümet olarak bu konuda 
ilgili bakanlıklarımızla ne gibi tedbirler 
alabileceğimizin üzerinde ısrarla duruyoruz. 
Dünyamızın sınırlı kaynaklarını en verimli 
şekilde kullanmak ve insanlık olarak yüzyıllar 
boyunca gelişim göstererek oluşturduğumuz 
medeniyetimizi çok farklı bir seviyeye 
getirebilmek için tedbirlerimizi aldık, alıyoruz 
ve almaya devam edeceğiz. Türkiye olarak 
bu konuyu önemsiyor ve üzerimize düşeni 
yapmak için azami gayret gösteriyoruz. Fakat 
sadece bizim ya da beraberimizdeki birkaç 
ülkenin gayretleriyle bu meseleye köklü ve 
kalıcı çözüm bulmak mümkün değil. Organize 
hareket etmeli, bu sorunun yükünü hep birlikte 
omuzlamalıyız. Bazı ülkeler iklim değişikliği ile 

eksiksiz mücadele ederken, bazıları kar hırsıyla 
alınması gereken tedbirleri görmezden gelir, 
hatta çevreyi daha fazla kirletmeye kalkışırsa bu 
problemin üstesinden gelemeyiz. Toplumların 
en küçük birimi ailelerden başlamak üzere, 
kurumlar, kuruluşlar, yerel yönetimler, sivil 
toplum, ülkeler ve uluslararası kuruluşlara kadar 
hedefe odaklanmış ve farkındalığı yüksek bir 
seferberlik haliyle bu küresel sorunu aşabiliriz. 
Özellikle de iklim değişikliği ile mücadele 
konusunda yeterli kaynağa ve imkana sahip 
olmayan ülkelerin de mücadeleye katılımını 
sağlamak için finansman, teknoloji transferi ve 
kapasite gelişimi önemlidir. Sıfır Atık girişiminin 
öneminin her geçen gün daha çok anlaşıldığı 
günümüzde bu girişimin yaygınlaştırılması 

KAMUNUN 
HAKKINI HOYRATÇA 
KULLANANLARDAN 
HESABINI SORARIZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
iki günlük yurt dışı seyahatinde Riyad ve 
Bakü’de gerçekleşen toplantılara katıldı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yurda 
dönüşte uçakta gazetecilerin sorularını 
yanıtladı. CHP’li belediyelerdeki konser 
harcamalarına tepki gösteren Erdoğan, 
“Kamunun hakkını hoyratça kullananlardan, 
yandaşlarına sermaye edenlerden hesabını 
hukuk önünde sorarız.” dedi. Türkiye-Suriye 
ilişkilerine ilişkin konuşan Erdoğan, “Ben 
hâlâ Esed’den umutluyum. Bir araya gelip 
Suriye-Türkiye ilişkilerini inşallah yoluna 
koyalım diye hâlâ umudum var.” ifadelerini 
kullandı.
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ve bir yaşam tarzına dönüşmesi için gayret 
gösteriyoruz. Çevre ve iklim hassasiyetimiz 
en üst düzeydedir ve öyle kalacaktır. Biz 
tedbirlerimizi şu ana kadar nasıl aldıysak, 
bundan sonra da almaya devam edeceğiz.
Amerika Birleşik Devletleri’nde başkanlık 
yarışında ipi göğüsleyen Sayın Donald Trump 
oldu. Kendisiyle bir telefon görüşmesi de 
yaptınız. Yeni dönemde Türkiye-Amerika 
Birleşik Devletleri ilişkileri ile fırsatlar 
açısından ve riskler bağlamında Türk-
Amerikan ilişkilerinin seyrini, bu yeni dönemi 
değerlendirmenizi rica edeceğim.

“İKİ ÜLKE ARASINDA HER 
ZAMAN FIRSATLAR MEVCUT”

Yeni dönemde Türkiye ile Amerika Birleşik 
Devletleri arasındaki ilişkilerin gelişmesi 
yaptığımız bir telefon diplomasisiyle sağlanmaz. 
Biz Sayın Trump’la inşallah uluslararası 
toplantılar ya da ikili görüşmelerde bir araya 
gelmek suretiyle bundan sonraki süreci nasıl 
değerlendireceğimizi çok daha iyi bir şekilde 
tespit edeceğiz. Şu anda Sayın Trump’ın 
kabinesi nasıl oluşacak, nasıl bir kabine ortaya 
çıkacak bunları görmemiz gerekiyor. Bir de 
Sayın Trump’ın kabinesi, benim kabinemdeki 
arkadaşlarla yapacakları görüşmelerle 
birbirlerini çok daha yakından tanıyacak, bilecek 
ve ona göre de adımlarımızı inşallah atacağız. 
Bu noktada Başkan Yardımcıları ve Dışişleri 
Bakanları önem arz ediyor. Bu bakanlarımız 
bir araya gelmek suretiyle birbirlerini tanıyıp, 
istişare edecekler. Temennimiz odur ki; Türkiye 
ile Amerika Birleşik Devletleri arasında çok 
daha farklı bir süreç başlamış olsun. Şüphesiz 
iki ülke arasında fırsatlar her zaman mevcuttur. 
Bu fırsatları değerlendirme iradesi ve iki 
ülkeye de kazandıracak adımların atılması 
temel beklentimizdir. Biz konuya her liderin 
yaptığı gibi ülkemizin çıkarları perspektifinden 
yaklaşıyoruz. Trump yönetimi, ekonomiyi 
öncelikli hedeflerinden biri olarak görüyor. 
Türkiye de stratejik coğrafi konumu ve genç 
nüfusu ile yatırım fırsatları sunan bir ülke. 
İki ülke arasında ticaret hacminin artırılması 
ve yatırımların teşvik edilmesi için yeni 
fırsatlar oluşturabiliriz. Özellikle enerji, altyapı 
ve teknoloji alanlarında yeni iş birliklerini 
geliştirmemiz mümkün.
Trump’la görüşmenizde yanında Elon Musk 
ve oğlu da vardı. Ayrıca Elon Musk New 
York’ta Türkevi’nde görüştüğünüz zaman 
dışarıya elinde kitabınız “Daha Adil Bir Dünya 
Mümkün” ile çıkmıştı. Benim merak ettiğim 
husus bu noktada Elon Musk’la arada sırada 
görüşür müsünüz? Bunun yanında Türkiye’nin 
uzaya gitme çalışmaları olsun, teknoloji ile 
ilgili çalışmaları olsun bu noktada küresel 

düzlemde Türkiye’yi neler bekliyor?

“MUSK İLE ADIMLAR 
ATILABİLİR”

Bu kampanyada Musk, Sayın Trump’ın 
yanında yer aldı. Bizi burada ilgilendiren konu 
Musk’ın uzay ve teknoloji alanında çalışan bir 
iş insani olması... Kendisi teknolojiyi yakından 
takip eden ve bazı ciddi teknolojik adımları 
da atan bir isim. Türkiye’de kendisiyle bu 
konuyla ilgili bir görüşme yaptık. Son Birleşmiş 

Milletler Genel Kurulu’nda Türkevi’nde 
kendisiyle görüştüğümüzde çocuğunu da 
yanında almış ve Türkevi’ne öyle gelmişti. 
Türkevi’ndeki görüşmemizde de samimi bir 
havada görüşmeyi yaptık. Türkiye’nin teknoloji 
alanında attığı atılımlar, dünyanın dikkatini 
çekiyor. Teknoloji tek başına ilerleyeceğiniz bir 
alan değil, mutlaka bazı iş birliklerine ihtiyacınız 
oluyor. Bu alanda iş birliği fırsatlarının doğması 
halinde Musk ile de adımlar atılabilir. Elon 
Musk, Sayın Trump yönetiminde hangi alanda 

“MUHALEFETİ YANIMIZDA BULAMADIK”
İsrail’in saldırganlığı sürüyor. Batı ülkelerinin de çok yoğun destek verdiğini 
görüyoruz. Bu süreç, Orta Doğu’da sınırların yeniden çizilmek istendiği bir süreç 
mi? Bu konuda ne düşünüyorsunuz? Daha önce de iç cephenin önemine dair 
mesajlar verdiniz. İç cephenin önemi ve bu konudaki muhalefetin duruşunu nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Şu anda muhalefetin böyle bir derdi yok. Muhalefetin böyle bir derdi olmadığı için 
biz artık kendi göbeğimizi kendimiz kesiyoruz. Mecburuz, başka çare yok. Gelen 
bütün haberler de Suriye’de alınan netice bana göre Suriye’yi de rahatlatacak. Ama 
bizim burada Beşşar Esed ile aramızdaki hukuku yeniden ihya etmemiz, bölgeyi çok 
daha fazlasıyla inşallah rahatlatacaktır. Bizim iç cephemizi sağlam tutma anlayışımızı 
muhalefet anlayamamış gibi görünüyor. İç cephenin tahkimi elbette her zaman önemli 
ancak ne yazık ki iç cepheyi güçlendirmek istediğimizde ortak hassasiyetlerle hareket 
eden bir muhalefeti yanımızda bulamadık. Muhalefet gündelik siyasi meseleler, kazançlar, 
rantlarla uğraşıyor. Biz ise küresel ve bölgesel riskleri okuyarak, uzun yıllara sirayet 
edecek politikalar üzerinde çalışıyoruz. İç cephemizi sağlam tutarken aynı zamanda 
teröre de göz açtırmayacağız. İç cepheyi sağlamlaştırmak terör örgütlerine alan 
açmak, onların milletin kaynaklarını terör baronlarına peşkeş çekmesine göz yummak 
anlamına gelmiyor. Bizler birlik ve beraberliğimizi güçlendirme çağrısı yapıyoruz. Bizi 
bölmeye çalışanlara, bizi parçalamaya çalışanlara aynı kararlılıkla ve aynı tonda yanıt 
verelim ve “biz biriz, bütünüz, hep birlikte Türkiye’yiz” diyelim istiyoruz. Aramıza nifak 
sokmaya çalışanların elleri boş kalsın diye uğraşıyoruz. Bu birlik ve beraberlik ruhu 
bizim mayamızda var zaten. Bize birlik, beraberlik ve kardeşliğimizi hatırlatacak bir 
kıvılcımdır iç cepheyi sağlam tutma çağrımız. Bizi biz yapan değerlere sımsıkı tutunup, 
oluşturduğumuz o eşsiz tabloyu lekelemeye çalışanları elimizin tersiyle itelim çağrısıdır.
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görev alacak, hangi alanda aldığı görevle Sayın 
Trump’a veyahut da Amerika yönetimine faydası 
olacak bunu zaman içerisinde göreceğiz.
Amerika Birleşik Devletleri’nin liderliğindeki 
Batı, İkinci Dünya Savaşından sonraki 
kurulu düzen için Çin ve Rusya’yı tehdit 
olarak görüyor. Rusya ve Çin’in İsrail 
ve Gazze konusundaki tutumunu nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

“RUSYA VE ÇİN İMZA VERDİ 
BU ÖNEMLİ BİR ADIMDIR”

Çin Devlet Başkanı Xi Jinping’in, Rusya Devlet 
Başkanı Putin’in ne gibi tavırları olacak bunları 
zaman bizlere gösterecek. Bu işin en ideal 
şahidi zamandır. Bizler de bunu takip etmek 
durumundayız ve takip edeceğiz. Ona göre de 
ne gibi tavır takınıyorlar ne gibi adım atacaklar 
göreceğiz. Çünkü bunlar artık dünyada çok 
önemli konuma gelmiş olan ülkeler. Dolayısıyla 
biz de artık onları takip edeceğiz. Çin ve Rusya 
İsrail’in bu saldırılarının haksız ve hukuksuz 
olduğuna ilişkin açıklamalar yaptı. Saldırıların 
sonlandırılıp konunun diplomasi yoluyla 
çözülmesi noktasında beyanları da bulunuyor. 
Birleşmiş Milletler zemininde başlattığımız İsrail’e 
silah ve mühimmat sevkiyatının durdurulması 
için tedbir isteyen ortak mektup girişimimize 
Rusya ve Çin imza verdi bu önemli bir adımdır. 
Çünkü İsrail’e bu silah ve mühimmat sevki 
devam ettiği müddetçe İsrail daha saldırgan 
hale gelecek. İsrail’in durdurulmadığı her gün 
Filistin ve Lübnan’daki insani tablo biraz daha 
ağırlaşıyor. İnsani yardımların kesintisiz ulaşımının 
sağlanamadığı her gün insanlar ilaçsızlık, açlık, 
susuzluk ve vahşice saldırılar nedeniyle ölüyor.
İslam İşbirliği Teşkilatı ve Arap Ligi Olağanüstü 

Zirvesinde aile fotoğrafında Suriye Devlet 
Başkanı Beşar Esed ile yer almanız dünden 
bu yana özellikle ülkemizde en çok konuşulan 
konu haline gelmiş durumda. Zirve marjında 
Suriye tarafıyla herhangi bir temasınız oldu 
mu? Suriye ile normalleşme sürecinde son 
durum nedir?

“BEN HÂLÂ ESED’DEN 
UMUTLUYUM”

Beşar Esed’in konuşmasını dinleme 
imkanım olmadı. Suudi Arabistan Veliaht Prensi 
Muhammed Bin Selman ile görüşme için çıktım. 
Ben hâlâ Esed’den umutluyum. Bir araya 
gelip Suriye-Türkiye ilişkilerini inşallah yoluna 
koyalım diye hâlâ umudum var. Çünkü bizim 
Suriye-Türkiye arasındaki terör yapılanmalarını 
yok etmemiz lazım. Suriye’de adil ve kalıcı 
barışın zemini vardır. Bunu sağlamak için 
atılacak adımlar da bellidir. Biz Suriye tarafına 
normalleşme konusunda elimizi uzattık. Bu 
normalleşmenin Suriye topraklarında barışa 
ve huzura kapı aralayacağını düşünüyoruz. 
Suriye’nin toprak bütünlüğünü tehdit eden biz 
değiliz. Suriye’nin toprak bütünlüğünü terör 
örgütü PKK/PYD/YPG başta olmak üzere 
teröristler tehdit ediyor. Suriye’nin toprak 
bütünlüğünü çoğu ülkelere dağılmış Suriyeliler 
de tehdit etmiyor. Esed bunun farkına varıp 
ülkesinde yeni bir iklimi başlatacak adım atmalı 
ve ülkesine sahip çıkmalıdır. Yanı başlarındaki 
İsrail tehdidi bir masal değil. Çevredeki 
ateşin istikrarsız topraklarda hızla yayılacağı 
unutulmamalıdır.
İsrail’in saldırganlığı konusuna değinirken, 
“bölgedeki ateşin bizi de yakmasını 
beklemeyeceğiz” dediniz. Bu sözlerinizi ateş 

“OCAK AYINDAN 
İTİBAREN NE GİBİ 
ADIMLAR ATILACAĞINI 
GÖRECEĞİZ”
Donald Trump’ın seçilmesi, bölgesel 
savaş ve İsrail işgali tehdidini ne 
oranda azalttı?
Bana bu konu ile ilgili tespitler için 
biraz erken gibi geliyor. Trump görevi, 
Biden’den teslim alsın bakalım. Devir 
teslimden sonra yeni dönemde ne 
gibi adımlar atacak, bunu o zaman 
göreceğiz. Temennimiz odur ki; 
Trump bu dönem bölgeye yönelik 
çok daha farklı adımlar atsın. Çünkü 
zaman zaman verilen mesajlar bizi 
kaygılandırabiliyor. Onun için de 
Ocak ayını bir görmemiz lazım. 
Ocak ayından itibaren ne gibi 
adımlar atılacağını bence o zaman 
göreceğiz. Kendisiyle seçilmesi 
sonrası nasıl birkaç gün içerisinde 
görüşüp konuştuysak, bundan 
sonraki süreçte de bu temaslarımızı 
aynı şekilde gerçekleştireceğimize 
inanıyorum. Çünkü geçmişte 
Trump’la görüşmelerimiz Biden’le 
mukayese edilemeyecek derecede 
fazlaydı. İnşallah bu dönemde de bu 
adımları en güzel şekilde atarız ve 
hem Amerika Birleşik Devletleri hem 
Türkiye buradan kazançlı çıkar.
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bize yaklaşmadan, sınırlarımızın ötesinde bir 
yeni tampon bölge harekatı gibi algılayabilir 
miyiz?

“SINIR ÖTESİ 
OPERASYONLARIMIZ HER 
ZAMAN GÜNDEMİMİZDE”

Bu terörden arındırılmış bölge konusunda 
30 kilometre derinlik durumu var. 30 kilometre 
derinlik meselesinde aslında Suriye’nin içinde 
bu terör örgütlerini yok etme adımlarımız 
söz konusuydu. Bir diğer taraftan da amaç 
Türkiye’ye gelen Suriyeli kardeşlerimizin 
gönüllü, güvenli ve onurlu şekilde geriye 
dönüşleri için zemin hazırlamaktı. Bu 
konuda da belli bir mesafe alındı. Hala bizim 
Suriye’nin kuzeyinde konut yapımlarımız 
devam ediyor. Oradaki konut yapımlarıyla 
Suriyeli kardeşlerimize bir zemin hazırladık. 
Şu anda da gerek COP Zirvesinde gerek 
Riyad’da yaptığımız toplantılarda Suriye’deki 
atacağımız adımlar büyük önem arz ediyor. 
Bunu hallettiğimiz andan itibaren zaten 
Suriye’nin kuzeyinde ciddi mesafe alacağız. 
Şu anda Suriye’de Kamışlı bölgesini düşünün. 
Niye biz Kamışlı’da güvenlik güçlerimizle 
gerekli adımları atıyoruz? Çünkü orada bu 
terör örgütünü kökünü de yok edelim diyoruz. 
Bu adımlarla da güvenlik güçlerimiz oralarda 
çok ciddi mesafeler aldılar. Çok ciddi neticeler 
elde ettiler. Gerek istihbarat teşkilatımız 
gerek güvenlik güçlerimiz buralarda aldıkları 
neticeyle Türkiye’yi rahatlattılar. Ülkemizin 
güvenliği, vatandaşlarımızın huzuru için 
sınır ötesi operasyonlarımız her zaman 
gündemimizde. Tehdit hissedersek her an 
sınır ötesi operasyonlarımıza başlayacak 
hazırlığımız mevcut. Bizim Suriye’nin toprak 
bütünlüğüne saygımızdan kimsenin şüphesi 
olmasın. Fakat Suriye’nin kuzeyinde tam 
bir istikrarsızlık hüküm sürüyor. Bu da 
terör örgütlerinin o bölgedeki karmaşadan 
beslenmesi ve orada tutunması için elverişli 
ortam hazırlıyor. Suriye’deki istikrarsızlık ve 
terör örgütlerinin orada tutunması bizim için 
bir güvenlik riskidir. Bizim gerek DEAŞ’a gerek 
PKK/PYD/YPG’ye yönelik tüm harekatlarımızın 
amacı kendi güvenliğimizi sağlamaktır. Bundan 
sonra atacağımız adımlar da bunun için olacak. 
Sınırlarımızda hala teröristlerin tutunduğu 
alanlar bulunuyor ve burası bizim güvenliğimiz 
için risk oluşturuyor. Oraları tamamen 
temizlemeden ve terör bataklığını kurutmadan 
tam anlamıyla güvenliği sağlamak mümkün 
değil.
Türkiye’de konser belediyeciliği 
kavramsallaştı. Ankara ve İstanbul Büyükşehir 
Belediyelerinin astronomik rakamlarla verdiği 
konserler tartışılıyor. Bu konuda görüşünüz 

nedir? Buna bir tedbir alınabilir mi? 

“KAMUNUN 
HAKKINI HOYRATÇA 
KULLANANLARDAN HUKUK 
ÖNÜNDE HESAP SORARIZ”

Ben belediye başkanlığı da yaptım. Ama 
konser belediyeciliği yapmadım. Yapmanız 
gereken nedir? İstanbul’un dört bir yanını bir 
defa elinizdeki imkanlar neyse bunlarla her 
tarafı donatmak. Altyapıyı donatmak, üst 
yapıyı donatmak. Dikkat edin, benim belediye 
başkanlığımda çöp, çukur, çamur İstanbul’da 
yok edildi. Şimdi durum felaket. İstanbul öyle, 
Ankara öyle, İzmir öyle, hepsi öyle. Biz çağrımızı 
vatandaşımıza yapıyoruz. Diyoruz ki aynı 
oyuna gelmeyelim ve emin adımlarla geleceğe 
yürüyelim. Millet bu belediye başkanlarına 

şehirlerine hizmet versin diye oy verdi ancak 
hizmetten anladıkları eğlence düzenlemekten 
öteye geçmiyor. O eğlenceleri de millet için 
düzenlemedikleri, birilerine maddi kazanç 
için yaptıkları da yeni yeni ortaya çıkıyor. Biz 
nereden seçilirse seçilsin yerel yönetimlerin 
milletin ihtiyaçlarını karşılamasını isteriz ve 
bunu amaç edinenleri destekleriz. Fakat 
şehirlerin hali ortada. Millet hizmetsizlikten ne 
yapacağını şaşırmış halde. Bir de üzerine konser 
adı altında birilerine ödenen milyonlar çıkınca 
olan vatandaşa oluyor. Kamu kaynaklarının 
teröre, terör örgütlerine aktarılmasına nasıl 
karşı çıktıysak, bu kaynakların yandaşlara 
aktarılmasına da elbette karşı çıkarız. Herkes 
harcamasını hesap verebilirlik üzerinden yapsın. 
Kamunun hakkını hoyratça kullananlardan, 
yandaşlarına sermaye edenlerden hesabını 
hukuk önünde sorarız.

“TÜRKİYE’NİN GELECEĞİNDE TERÖRE DE,  
TERÖR TAKVİYELİ SİYASETE DE YER YOK”
Sayın Bahçeli bugünkü grup toplantısında terörü bitirme çağrısının bir kez 
daha arkasında durdu. CHP Genel Başkanı Özgür Özel, sizin de Sayın Bahçeli’yi 
destekleyen konuşmanızın ardından şöyle bir ifade kullandı ‘Aynı noktada buluştular, 
Erdoğan ile Bahçeli aynı şeyi yapıyor. Ama biz şehit aileleriyle görüşeceğiz.’ CHP’nin 
eski ve yeni lideri Diyarbakır’a gittiklerinde Diyarbakır Annelerinden talep gelmesine 
rağmen görüşmediler ama bugün şehit aileleri kart olarak öne koydular. Siz, Özgür 
Özel’in bu çıkışını samimi buluyor musunuz?
Özgür Özel’in bu çıkışını samimi bulmuyorum. Türkiye, 40 senedir bölücü terör 
belasıyla mücadelede ediyor. Binlerce güvenlik mensubumuzu, kamu görevlimizi, sivil 
vatandaşımızı terör örgütünün alçakça saldırılarında şehit verdik. Son olarak TUSAŞ’a 
yönelik terör eyleminde 5 vatan evladı şehit oldu; Rabbim tüm şehitlerimizin ruhunu 
şad, mekanlarını cennet eylesin. Terör tehdidini kaynağında bertaraf etme stratejimiz 
sayesinde sahada çok önemli kazanımlar elde ettik. Bu mücadele aynı azim ve kararlılıkla 
devam edecek. Türkiye’nin geleceğinde teröre de, terör takviyeli siyasete de yer yok. 
Cumhur İttifakı olarak bu konuda tam bir mutabakat içindeyiz.
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Beylikdüzü Gençlik 
Kollarımız, Dünya 
İyilik Günü dolayısıyla 
düzenlediği etkinlikte 
sokakta oyun oynayan 
çocuklarla bir araya 
geldi. 

Beylikdüzü 
Gençlik Kollarımız 
tarafından 
organize edilen 
programa, İl 

Gençlik Kolları Başkan 
Yardımcımız Nursena 
Karaş, Beylikdüzü Gençlik 
Kolları Başkanımız 
Muhammed Ömer Tüncel 
ve teşkilat üyelerimiz 
katıldı.

Etkinlikte, çocukların 
oynadığı oyunlara 
ortak olundu ve çeşitli 
aktiviteler gerçekleştirildi. 
Gülümsemeleriyle 
etkinliğe neşe katan 
çocuklar, sevgi ve 
dayanışmanın sıcaklığını 
hissetti. Programın 
sonunda, iyilik ve umut 
mesajlarıyla topluma 
güçlü bir birliktelik çağrısı 
yapıldı.

Beylikdüzü Gençlik 
Kolları Başkanımız 
Muhammed Ömer Tüncel, 
“Çocuklarımızın yüzünde 
bir tebessüme vesile 
olabilmek bizim için en 
büyük mutluluk. İyilik, 
sevgiyi paylaşarak büyür, 
bizler de bu özel günde 
iyilik adına anlamlı bir iz 
bırakmaya çalıştık” dedi.

Dünya İyilik Günü 
etkinliği, teşkilatımız 
ve çocuklar arasında 
unutulmaz anlara 
sahne oldu. Bu tür 
organizasyonların 
toplumdaki dayanışma 
ruhunu pekiştirdiğine 
dikkat çeken teşkilatımız, 
herkesi iyilik yapmaya 
davet etti.

BEYLİKDÜZÜ’NDE 
DÜNYA İYİLİK 

GÜNÜ COŞKUSU
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GENÇ KIZLARLARIMIZLA 
BULUŞTUK

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer 
gençler geleceğimizdir düsturuyla gençlerle 
geleceği tasarlamaya devam ediyor. Bu kapsamda 
Başkanımız genç kızlarla TÜGVA’da buluştu.

Gerek parti politikalarımızın anlatılması gerek 
gençlerimizin beklentilerini dinleyerek destek 
olmayı bir görev addeden başkanımız bu hafta 
gençlerimizin heyecanıyla yol yürüyen TÜGVA 

Lise Hanımlar kampını ziyaret etti. Ziyarette konuşan İl 
Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, daha iyi yarınlarda 
ülkemizi geliştirecek olan gençlerimizin her zaman 
yanındayız. Bu güzel organizasyon için Tügva İstanbul‘a 
teşekkür ediyorum dedi.
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DAHA MUTLU 
ÇOCUKLAR, 
UMUT DOLU 
YARINLAR İÇİN

Liderimiz Recep Tayyip 
Erdoğan’ın dediği gibi; 
“Hayatta bir çocuğun 
gülümsemesinden daha 
büyük bir mutluluk, bir 
çocuğun kalbinden daha 
geniş bir umman yoktur.” 

Her çocuk masumdur, 
özeldir ve mutlu bir 
yaşamı hak eder. 
Ancak ne yazık ki 

bazı çocuklar, yaşıtlarıyla 
eşit şartlara sahip olamadan 
hayatın zorluklarına göğüs 
germek zorunda kalmaktadır.

Beykoz İlçe Kadın 

Kolları Başkanlığı olarak, 
annelik şefkatini temel alan 
yaklaşımımız ve Sosyal 
Politikalar Birimimizin 
katkılarıyla, Beykozlu 
çocuklarımızın ihtiyaçlarını 
karşılamaya yönelik anlamlı 
bir çalışma gerçekleştirdik. 
Bu doğrultuda, soğuk kış 
günlerinde onları ısıtacak kışlık 
montlar ve çeşitli temel ihtiyaç 
malzemelerini temin ederek 
kendilerine ulaştırdık. Bu minik 
kalplere sıcaklık, yüzlerine ise 
tebessüm olmanın gurur ve 
mutluluğunu yaşadık. Tüm 
çabamız, daha mutlu çocuklar 
ve daha umut dolu yarınlar inşa 
etmek içindir.
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İSTANBUL İÇİN 
GECE GÜNDÜZ 
ÇALIŞIYORUZ

AK Parti 
teşkilatları 
olarak, 
milletimiz için 
gece gündüz 
demeden 
aşkla 
çalışmaya 
devam 
ediyoruz.
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Beylikdüzü İlçe Kadın 
Kolları Başkanlığı olarak, 
Cumhuriyetimizin 
kurucusu Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk’ü ebediyete 
intikalinin 86. yılında saygı 
ve özlemle anmak üzere İlçe 
Kaymakamlığımızca düzenlenen 
10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü 
çelenk sunma törenine katıldık. 
Önderimiz Atatürk’ün aziz 
hatırasını yaşatmak ve mirasına 
sahip çıkmak için bir araya 
geldiğimiz bu anlamlı günde ilke 
ve inkılaplarına bağlılığımızı bir 
kez daha vurguladık.

Teşkilatımızın her 
kademesinde görev yapan 
arkadaşlarımızla omuz 
omuza vererek, İstanbul’un 

her bölgesinde, esnafımızdan 
yaşlılarımıza, gençlerimizden 
kadınlarımıza, engelli kardeşlerimizden 
kanaat önderlerimize kadar her 
kesimden vatandaşımızla hemhal olma 
bilinciyle hareket ediyoruz. İstanbul’un 
mahallelerinde ve sokaklarında, 
şehrimizin geleceği için karış karış 
gezerek hizmet etmeye kararlıyız. 
İstanbulluları asla yalnız bırakmayacak, 
her köşede AK Parti’nin varlığını 
hissettireceğiz.

Sadece seçim dönemlerinde değil, 
her zaman ve her yerde milletimiz için 
çalışan bir teşkilat olarak, sevdamızın 
ve yolumuzun bir olduğunu 
biliyoruz. AK Parti teşkilatlarımızın 
birlik ve beraberlik içindeki hizmet 
aşkı ilk günkü heyecanımız gibi 
diri. Mahalle mahalle, sokak sokak 
dolaşarak halkımızla buluşuyor, 
taleplerini dinliyoruz. Bu kapsamda, 
Büyükçekmece, Avcılar, Beylikdüzü, 
Güngören, Fatih, Kartal, Esenyurt ve 
Şişli İlçe Kadın Kolları Başkanlıklarımız 
ve teşkilat mensuplarımız, saha 
ziyaretlerinde bulunarak halkımızın 
yanında olmaya devam ettiler.

10 KASIM ATATÜRK’Ü ANMA 
TÖRENİNE KATILDIK




